
توسعه ورزش با رویکرد کاهش آسیب های 
اجتماعی اولویت برنامه های شهرداری گرگان

دکتر عبدالرضا دادبود در آئین اختتامیه مسابقات جام مولای عرشیان 
ویژه ماه مبارک رمضان در گرگان، اظهار کرد: یکی از نگاه های شهرداری 
گرگان همواره بر توسعه ورزش و ایجاد نشاط اجتماعی به واسطه ورزش و 
مسابقات ورزشی در شهر بوده و خواهد بود.وی ادامه داد: در همین راستا 
در بخش زیرساخت های ورزشی برنامه های متنوعی را ایجاد کرده و امسال 
نیز در دستور کار داریم و حتی در برنامه ریزی های انجام شده سعی ما بر 
این است در پارک های محله ای سعی کنیم تا جای امکان زیرساخت های 
حداقلی رشته های تخصصی ورزش های مختلف را ایجاد کنیم.شهردار 
گرگان خاطرنشان کرد: کاهش آسیب های اجتماعی یکی از دغدغه های 
شهرداری گرگان است و از آنجایی که ورزش یکی از محکم ترین راه های 
مبارزه با آسیب های اجتماعی است، توسعه ورزش در هر دو زمینه همگانی و 
قهرمانی را در اولویت دستور کار داریم.دادبود در بخش دیگری با بیان اینکه 
۲۰ پروژه بزرگ با سرمایه گذاری ۳۰۰ میلیارد تومانی در گرگان اجرا خواهد 
شد، گفت: عملیات اجرایی شهر بازی به زودی در گرگان اجرا خواهد شد که 
امیدواریم تا پایان مرداد ماه کلنگ آن به زمین زده شود.وی گفت: در حوزه 
ترافیکی برنامه های مهمی داریم که اجرای پروژه تقاطع غیرهمسطح افسران 
به کمربندی، مطالعه پروژه »بی آرتی« و پروژه های مشابه و متفاوت دیگر در 
دستور کار قرار دارد.شهردار گرگان تصریح کرد: پروژه هایی مانند آبشار ناهار 
خوران، آب نمای پارک شهر و ایستگاه دوچرخه النگدره را برای ایجاد شور و 
نشاط مردم شهر گرگان راه اندازی کردیم.دادبود بیان کرد: با تاکید فرماندار 
گرگان و با توجه به برنامه های پیش بینی شده از ابتدای امسال انشاالله به 
امید خداوند سعی خواهیم کرد هر ماه چنین جشنواره ها و برنامه هایی را در 
راستای توسعه نشاط اجتماعی در گرگان برگزار کنیم.گفتنی است، در این 
مراسم »محمد حمیدی« فرماندار گرگان و اعضای شورای اسلامی شهر 
گرگان حضور داشتند.لازم به ذکر است، »ناصر گرزین« به نمایندگی از 
اعضای شورای اسلامی حاضر در مراسم ضمن تقدیر از اقدامات شهرداری 
گرگان در حوزه  های مختلف، برنامه های انجام شده و پیش رو در راستای 
توسعه ورزش و پیشگیری از آسیب های اجتماعی را ارزشمند دانست و 
گفت: به طور قطع تمامی اعضای شورای اسلامی شهر گرگان برای ساختن 
گرگانی بهتر از دیروز حامی شهرداری گرگان خواهند بود.محمدابراهیم 

جرجانی، ناصر گرزین و سعید رحیمی شورائیان حاضر در مراسم بودند.

مدیر روابط عمومی شرکت آبیاری کرخه و شاوور عنوان کرد؛

 بازسازی کانال اصلی Amc و کانال اصلی کوثر، 
در شبکه های آبیاری کرخه و شاوور

مدیر روابط عمومی شرکت آبیاری کرخه و شاوور از بازسازی کانال 
اصلی  Amc و کانال اصلی کوثر خبر داد.»مریم شمسایی« از بازسازی 
کانال اصلی  Amc و کانال اصلی کوثر توسط پرسنل آن شرکت با نظارت 
کارشناسان معاونت حفاظت و بهره برداری از منابع آب خبر داد و گفت: 

تخریب های حادث شده در اثر سیلاب های اخیر بوجود آمده بود.

اعضای علی البدل شورای اسلامی شهر بهبهان 
معرفی شدند 

البدل  اعضای علی  از  مراسم تحلیف دوتن  بهبهان-دایی زاده: 
شورای شهر بهبهان درصحن علنی شورای شهر برگزار گردید. در جلسه 
علنی شورای اسلامی شهر بهبهان باحضور شهردارومعاونین ،اعضای علی 
البدل چهارمین دوره شورای اسلامی شهر بهبهان شامل فضل الله تژم و 
منیژه طیبی معرفی وسوگند یاد کردند و به عنوان عضو اصلی شورای شهر 
بهبهان شروع به کار کردند. پیش تردرمتن قرائت علت کنارگیری دو عضو 
شورای بهبهان ثبت نام برای انتخابات نمایندگی مجلس شورای اسلامی 

عنوان شده بود.
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از  برداری  بهره  و  افتتاح  مراسم  در  کرج  شهردار 
به  توجه  با  را  پروژه  این  ارزش  مکانیزه،  پارکینگ طبقاتی 
برابر عنوان  از ۱۰  برابری قیمت ها، بیش  افزایش چندین 
مرکزی شهر،  در هسته  پارکینگ  این  وجود  گفت:  و  کرد 
مرتفع  را  محدوده  ترافیکی  مشکلات  از  ای  عمده  بخش 

خواهد کرد.
به گزارش خبرنگار پایگاه خبری کرج امروز، علی اصغر 
کمالی زاده با بیان اینکه شورای اسلامی شهر در دوره پنجم 
کرد:  اضافه  است،  داده  قرار  نظر  مد  را  مترقی  رویکرد  دو 
اهمیت  از  که  است  مواردی  زیست  محیط  و  نقل  و  حمل 

بسیار زیادی برخوردار بوده و شورای پنجم برای این دو مقوله اهمیت بسزایی قائل شده است.
کمالی زاده، تصویب یک هزار میلیارد تومان اعتبار به منظور توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی در هفته جاری 
از سوی شورای اسلامی شهر را به عنوان جلوه ای آشکار از این توجه و حساسیت شورا ذکر کرد و گفت: این جسارت 

در شورای پنجم بی نظیر است.
این مسئول، توسعه و همکاری بیش از پیش با بخش خصوصی را به عنوان رویکرد آتی مجموعه مدیریت شهری 
پاسخگوی  امکانات دولتی و شهرداری  اقتصادی جاری،  و رکود  ها  تحریم  به  توجه  با  اذعان داشت:  و  برشمرد  کرج 
بسیاری از نیازهای شهر نیست و بهره گیری از ظرفیت بخش خصوصی می تواند راه نجاتی برای مجموعه به شمار آید.
وی، از برنامه ریزی برای ساخت پارکینگی در خیابان چهارم رجایی شهر خبر داد و ادامه داد: این پارکینگ با 

سرمایه گذاری بخش خصوصی احداث خواهد شد.
 شهردار کرج، ساختمان مکمل شهرداری را نیز به عنوان یکی از ظرفیت های پارکینگ عمومی شهر ذکر کرد و 

گفت: این پارکینگ با ظرفیت ۳۲۵ دستگاه خودرو به زودی افتتاح خواهد شد.

پروژه ۳۵۰۰۰  بررسی  در  گراوند  عبدالکریم  بوشهر: 
هزار متر مکعبی بوشهر با قدر دانی از تلاشهای انجام شده 
در اجرای این طرح اظهار داشت با تسریع روند اجرای این 
آشامیدنی  آب  مشکلات  از  ای  عمده  بخش  میتوان  پروژه 

برطرف کند .
فاضلاب  و  آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
از  حمایت  بر  تاکید  با  بوشهر  استاندار  بوشهر  استان 
متر  هزار   ۳۵۰۰۰ کن  شیرین  آب  پروژه  گذار  سرمایه 
این  مجری  از  حمایت  راستای  در  افزود  بوشهر  مکعبی 
خرید  پرداخت  پیش  از  بخشی  میشود  تلاش  پروژه 
تضمینی آب تامین شود . گراوند با بیان اینکه پروژه آب شیرین کن ۱۷۰۰۰ هزار متر مکعبی برازجان در جوار 
پروژه آب شیرین کن ۳۵۰۰۰ هزار متر مکعبی برازجان قرار دارد افزود برای توسعه زیر ساخت های برق رسانی 
۲ پروژه آب شیرین کن در شهرک  با اجرای  افزود  . استاندار بوشهر  اقدامات لازم صورت پذیرد  امنیت  تامین  و 
با  افزود  بوشهر  استان  آبی  منابع  به ظرفیت  آب  مکعب  متر  هراز   ۵۰۰۰۰ از  بیش  روزانه  بوشهر  دریایی  صنعتی 
اجرای ۲ پروژه آب شیرین کن در شهرک صنعتی دریایی بوشهر روزانه بیش از ۵۰۰۰۰ هزار متر مکعب آب به 
زمین  گفت  هم  بوشهر  استان  فاضلاب  و  آب  عامل شرکت  مدیر  میشود  افزوده  بوشهر  استان  آبی  منابع  ظرفیت 
پروژه آب شیرین کن ۳۵۰۰۰ هزار متر مکعبی بوشهر تحویل سرمایه گذار شده و پیش بینی میشود برای برنامه 
متر  هزار   ۳۵۰۰۰ کن  شیرین  آب  پروژه  کرد  بیان  پور  حمزه  عبدالحمید   . شود  تکمیل  پروژه  این  بندی  زمان 

مکعبی بوشهر در مدت  ۱۸ ماه تکمیل و وارد مدار تولید میشود . 
پروژه آب شیرین کن ۳۵۰۰۰ هزار متر مکعبی بوشهر با سرمایه گذاری بالغ بر ۱۴۰,۰۰۰,۰۰۰,۰۰۰ میلیارد تومان 

اجرایی شده که با تکمیل آن با برنامه زمان بندی بخش عمده مشکلات آب بوشهر برطرف میشود .

شهردار کرج عنوان کرد:
رفع مشکلات پارک خودرو در هسته مرکزی شهر

 استاندار بوشهر روند اجرایی آب شیرین کن 
۳۵۰۰۰ هزار متر مکعبی بوشهر را بررسی کرد

اصفهان - مرادیان: رئیس گنجینه ملی آب ایران  گفت: موزه صنعت 
فرهنگی  پایتخت  در شان  و  ملی  نگاه  با  باید  اصفهان  استان  فاضلاب  و  آب 
جهان اسلام ایجاد شود.چرا اصفهان تنها شهری در کشور است که دارای خانه 

فرهنگ آب می باشد 
بر  اصفهان  آب  فرهنگ  خانه  از  بازدید  جریان  در  راعی  رضا  مهندس 
انتخاب مکانی مناسب برای راه اندازی گنجینه صنعت آبفای استان اصفهان 
تاکید کردو گفت: استان اصفهان ظرفیت داشتن موزه تخصصی آب و آبفا را 
دارد و گنجینه ملی آب ایران  از این حرکت های سازنده فرهنگی حمایت 

می کند.
پارک موزه آب در  یا  اکنون کار احداث موزه  مهندس راعی گفت: هم 
استان های مرکزی، آذربایجان شرقی)تبریز( و خوزستان در حال انجام است 
و در شهر شاهرود نیز بخش خصوصی اقدام به راه اندازی موزه آب کرده که 

۷۰ درصد آن مربوط به صنعت آب و فاضلاب است.
وی با تاکید بر آموزش مصرف بهینه در خانه فرهنگ آب اعلام کرد:در 
حال حاضر  اصفهان دارای مرکزی تحت عنوان خانه فرهنگ آب می باشد  
آموزش مصرف  اقشار مختلف جامعه تحت  این مرکز که  انتظار می رود در 
بهینه قرار میگیرند این فعالیت مهم فرهنگی با قوت ادامه یابد و در این راستا 
موسسه گنجینه ملی آب نهایت همکاری را یا خانه فرهنگ آب در دستور کار 

قرار می دهد  
وی تجهیزات و وسایل کمک آموزشی در خانه فرهنگ آب را قابل توجه 
با توجه به  دانست وعنوان کرد:شواهد حاکی است که در خانه فرهنگ آب 
راستای  در  آموزشی  متنوع  کارگاههای  و  مصرف  کاهنده  تجهیزات  استقرار 

مصرف بهینه آب این مرکزدر ترویج مصرف بهینه آب موفق عمل می کند
  رئیس گنجینه ملی آب ایران  تاسیس موزه آب را در اصفهان ضروری 
فعالیت  از  قرن  نیم  از  بیش  اینکه  به  توجه  نشان ساخت:با  خاطر  و  دانست 
صنعت آب و فاضلاب در اصفهان می گذردو قدمت صنعت آبفا در اصفهان 
بیش از سایر نقاط در کشور است به نظر می رسد تاسیس موزه آب در اصفهان 

بسیار حائز اهمیت  می باشد
وی ادامه داد:تاسیس خانه فرهنگ آب و کارکرد آن  نیز بعنوان الگوی 
مفید پیرامون ترویج مصر بهینه آب باید  در سطح ملی اطلاع رسانی شود تا 

از این تجربه سایر استانهای دیگر بهره مند شوند 
راعی اعلام کرد: سازمان گنجینه ملی آب نهایت همکاری را با شرکت 
آبفا در راستای تاسیس موزه آب در اصفهان را در دستور کار قرار می دهد  

با  اصفهان  استان  آبفا  شرکت  همگانی  آموزش  و  عمومی  .مدیرروابط 
اشاره به راه اندازی  کارگاه مدیریت مصرف آب درخانه فرهنگ گفت:کارگاه 
اندازی شده تا در این کارگاه بازدید کنندگان به  مدیریت مصرف آب راه 

صورت عملی و مستقیم با لوازم و تجهیزات کم مصرف  در محیط منزل و 
محل کار آشنا شوند و تفاوت مصرف را در شیرآلات قدیمی و شیرآلات کم 
اجزاء مختلف مصرف مثل  نمایش  به  نمایند.کارگاه مجهز  مصرف مشاهده 
سرویس بهداشتی،حمام، روشویی، آشپزخانه و سایر )باغچه ،کولرهای آبی 
و گازی، و وسایل آب بر مثل ماشین لباسشویی و ظرفشویی می باشد به 
مختلف  بخشهای  در  مصرف  نحوه صحیح  با  کنندگان  مراجعه  ترتیب  این 

آشنا می شوند. 

رشت- زینب قلیپور-   سید امیر طالبیان مشاور اجتماعی وزیر نفت در 
شمال  نفت  صنعت  تابعه  شرکت های  اجتماعی  مسئولیت  تخصصی  نشست 
کشور که در شهر ساری برگزار شد اظهار داشت: این جلسات از سال گذشته 
شروع شده و پس از عسلویه، ماهشهر و اهواز، این چهارمین نشست منطقه ای 
است که در این زمینه برگزار می گردد.وی بیان نمود: باید در زمینه مسئولیت 
نماییم  نیازها تعریف  بر اساس  را  فعالیت ها  برنامه عمل کنیم و  با  اجتماعی 
تا بتوانیم به اهداف تعیین شده دست یابیم.مشاور اجتماعی وزیر نفت، حفظ 
کرد:  عنوان  و  دانست  اجتماعی  مسئولیت  اهداف  از  یکی  را  زیست  محیط 
همان  پیمانکاران  از  استفاده  با  تا  داریم  سعی  محلی  جامعه  به  توجه  برای 
منطقه ضمن الزامات زیست محیطی، رضایت جامعه محلی را نیز جلب کنیم.
همچنین در این نشست حسین اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان با 
تشکر از نگاه ویژه وزارت نفت به مقوله مسئولیت های اجتماعی اظهار داشت: 
شرکت گاز استان گیلان در راستای مسئولیت های اجتماعی خود اقدامات 
بازسازی مزار  لوله کشی گاز مدارس محروم روستایی،  از قبیل  گسترده ای 
مطهر شهدا و احداث نمازخانه بین راهی در جهت رفاه حال مسافرین محترم 
ترین  مهم  از  را  مشترکین  رضایتمندی  جلب  است.وی  رسانده  انجام  به  را 
از  استان گیلان  گاز  اظهار داشت: شرکت  و  نمود  عنوان  گاز  اهداف شرکت 
بهمن سال ۱۳9۳ با تشکیل کارگروه تخصصی رسیدگی به شکایات نسبت به 
بازنگری و افزایش مبادی ارتباطات با مشترکین، طراحی نرم افزار رسیدگی 
به شکایات، مدیریت رسیدگی به شکایات )CRM( و برگزاری جلسات منظم 
و حل مشکلات  ها   به درخواست  به شکایات در جهت رسیدگی  رسیدگی 
مشترکین و مراجعین اقدام نموده است.مهندس اکبر از طرح سفیران انرژی 
داشت:  اظهار  و  برد  نام  اجتماعی شرکت  های  فعالیت  دیگر  یکی  عنوان  به 
این شرکت با همکاری صداو سیما، استانداری و آموزش و پرورش در جهت 
ایمن گاز طبیعی در استان گام های موثری  اشاعه فرهنگ مصرف بهینه و 
برداشته است.مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان همچنین از امضای تفاهم 
نامه همکاری مابین سازمان های مختلف از قبیل هلال احمر، آتش نشانی، 
اطلاع  و  سازی  فرهنگ  ایمنی،  نکات  رعایت  منظور  به   ... و  ها  بیمارستان 
رسانی خبر داد و گفت: خوشبختانه همکاری شایسته ای میان ادارات مختلف 
این تعامل مناسب  استان در جهت فرهنگ سازی مصرف گاز وجود دارد و 
سبب شد تا در سال 96 شاهد حتی یک مورد مرگ خاموش )مرگ ناشی از 
گازگرفتگی( در سطح استان نباشیم.وی در پایان اظهار داشت: عملکرد مناسب 
شرکت گاز استان گیلان در زمینه مسئولیت های اجتماعی سبب شد تا این 
شرکت جوایز مختلفی مانند تندیس زرین خدمات برگزیده سبز کشور بعنوان تنها 
واحد خدماتی در سطح کشور، تندیس برنزین تکریم ارباب رجوع، کسب رتبه برتر 

در زمینه رعایت حقوق مشترکین و مصرف کنندگان، کسب رتبه دوم در صیانت 
از حقوق شهروندی، تقدیرنامه سومین همایش مسئولیت اجتماعی وزارت نفت و 
تندیس زرین دومین جایزه مسئولیت های اجتماعی بنگاه های اقتصادی را کسب 
نماید. لازم به ذکر است این نشست با حضور رئیس روابط عمومی شرکت ملی 

گاز ایران، مدیران عامل شرکت های گاز استان های شمالی، پخش و پالایش، 
مناطق عملیاتی انتقال گاز و خطوط لوله و مخابرات نفت، رئیس بهداشت و درمان 
صنعت نفت منطقه شمال، مدیر عامل هلال احمر مازندران و رؤسای روابط عمومی 

شرکت های گاز در سالن کنفرانس شرکت گاز مازندران برگزار شد.

اصفهان - مرادیان: قرارداد تولید ۱۵ هزار تن ریل با شرکت ساخت و 
توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور امسال به صورت تحویل در مقصد بسته 

شده و فرصت شش ماهه ای نیز برای تحویل آن تعیین شده است.
مدیرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان در نشست خبری که در نمایشگاه 
حمل و نقل ریلی و صنایع وابسته برگزار شد،با اعلام این مطلب از آمادگی 
ذوب آهن برای تحویل ریل در راستای قراردادی که با وزارت راه داشت خبر 
داد و گفت:   در حال حاضر ۲ هزار تن ریل UIC6۰ تولید شده و در حضور 
بازرسان شرکت زیر ساخت آماده تایید نهایی و تحویل طبق قرارداد هستیم .
در  امروز  و  وارد می شد  پیشتر  این محصول  افزود:  زاده  یزدی  منصور 
داخل در انواع مختلف متناسب با نیاز کشور تولید می شود . ذوب آهن در 
حال حاضر توانایی تامین ریل های مورد نیاز راه  آهن و مترو در اغلب نقاط 
کشور را دارد و با توجه به رشد قیمت ارز، نرخ ریل های وارداتی با کیفیت 

مشابه بیش از  محصول ذوب آهن قیمت دارد.
وی در خصوص دلایل تاخیر در بستن قرارداد از سوی وزارت راه برای 
تامین ریل از ذوب آهن گفت:بخشی از تاخیر به ما و بخشی دیگر به طرف 
باید طی  ریل  و خرید  بوده  ،دولت  ریل  که خریدار  چرا  گردد،  برمی  مقابل 
تشریفات اداری از طریق مناقصه انجام شودو قراردادی که به تازگی بسته شده 
روالی حدود ۴ ماهه را طی کرده تا به نتیجه منجر شده و برای بستن قرارداد 

بعدی نیز در حال مذاکره هستیم.
وی با بیان این که ریل های U۳۳ طبق استاندارد EN-۱۳6۷۴ تولید شده  

گفت: این ریل برای خطوط فرعی است که راه آهن در مقطعی قرارداد ۴۰ هزار 
تنی در این باره با ما بست، که ۵۰۰۰ تن تحویل داده ایم.

بود  قرار  داشت:  اظهار  اصفهان  ذوب آهن  سهامی  شرکت  مدیرعامل 
تغییرات  درخواست  ما  شد.  ریالی  اما  باشد،  ارزی  قرارداد  این  در  قیمت ها 
پذیرفته  راه آهن هم  مدیرعامل  که  دادیم  قیمت  تعدیل  و  راه آهن  از  قیمتی 
است و اگر محقق شود، همان ۴۰ هزار تن ریل را تحویل می دهیم یا قرارداد 

را به ریل های UIC6۰ تغییر می دهیم.
یزدی زاده در خصوص چگونگی تعیین قیمت قرارداد ۱۵ هزار تن ریل 
با شرکت  زیرساخت گفت: قیمت در این باره مرتبط با فهرست  بهای سازمان 

سال  دوم  ماهه  سه  به  مربوط  پایه  قیمت  آخرین  که  است  بودجه  و  برنامه 
گذشته و هر کیلو 69۰۰ تومان است، درحالی که امروز قیمت ریل در مبدا با 
احتساب قیمت فعلی ارز حدود ۱۲ هزار تومان است، قیمت فولاد ساختمانی 

کیلویی ۵۵۰۰ تومان و ورق ۷۰۰۰ تومان است.
مدیرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان همچنین تاکید کرد: به دنبال تولید 
انبوه ریل هستیم و در حال حاضر فروش ریل اس ۴9 به مترو اصفهان انجام 
شده و به زودی تولید میشود و امیدواریم بتوانیم با سایر متروهای کشور نیز 

همکاری داشته باشیم.
وی در پاسخ به این پرسش که تولید ریل در ذوب آهن به سود آوری 
رسیده یا خیر و آیا در بازار های بین المللی نیز تقاضا برای ریل ایران وجود 
دارد گفت: محصولی که سود نداشته باشد تولید نمی کنیم و فقط بعد ملی را 
در نظر نمی گیریم ولی در صورت تولید ریل در حدود ۵۰ هزار تن تولید در 
این مجموعه سود خوبی خواهیم داشت و با توجه به قراردادی که بسته شده 
و تقاضا هایی که داریم به نظر میرسد به رقم۱۰۰ هزارتن که هدف ماست 
برسیم. در ضمن در بازار های منطقه نیز تقاضا داریم و بازاریابی نیز در سطح 

منطقه انجام شده است.
یزدی زاده  با تاکید بر اینکه اگر در نورد 6۵۰ فقط ریل با طول ۳6 متر 
تولید کنیم، ۴۰۰ هزار تن ظرفیت تولید ریل وجود دارد، گفت: با توجه به 
نیاز کشور و منطقه، امکان تقاضای ۲۰۰ هزار تن ریل در کشور وجود دارد که 

البته در حال حاضر نیاز کشور ۱۰۰ هزار تن است.

رئیس گنجینه ملی آب ایران در بازدید خانه فرهنگ آب اصفهان : 

موزه آبفای استان اصفهان باید با نگاه ملی راه اندازی شود

اهتمام ویژه شرکت گاز استان گیلان به مسئولیت های اجتماعی 

مدیر عامل ذوب آهن اصفهان در نمایشگاه حمل و نقل ریلی و صنایع وابسته خبرداد :

ممانعت از خروج ارز با تولید ریل در ذوب آهن اصفهان


